

慈濟校院研究整合學術研討會

Joint Research Conference of Tzuchi Academy

【系列一】原來我們都在追尋同一目標

97
學
年
度
下
學
期

第
二
場
次

主 題

台灣原住民幽門桿菌感染與胃癌發生之關係-整合分子流行病學、致病機轉與臨床研究

地 點

慈濟大學 和敬樓 第二教學研討室（開放各院區視訊連線）

本場次因地點不宜用餐，當天中午恕不提供餐點

行程表 98年5月20日

➤ 12:20~12:25

慈濟大學醫學院微生物學科

林念聰 老師

台灣原住民幽門桿菌感染與胃癌發生之關係-整合分子流行病學、致病機轉與臨床研究

➤ 12:25~12:45

花蓮慈濟醫學中心肝膽腸胃科

胡志棠 主任

Relationship between susceptible genetic polymorphisms of the aborigine in Taiwan and Helicobacter pylori infection on gastric carcinogenesis

➤ 12:45~13:05

慈濟大學醫學檢驗生物技術學系

張凱誌 老師

Isolation of virulence genes in Helicobacter pylori from eastern Taiwan Aborigines by systemic approach

➤ 13:05~13:25

慈濟大學醫學院護理學系

李茹萍 老師

Development and application of Helicobacter pylori-infected Rat Model

➤ 13:25~13:45

慈濟大學醫學院微生物學科

林念聰 老師

Effects of Helicobacter pylori infection on mucin expression in gastric tissues of aborigines in Taiwan

➤ 13:45~14:05

台北新店慈濟醫院外科

伍超群 醫師

The association between Helicobacter pylori and specific antigen express in gastric cancer

報名網址 http://signup.aqu.tw/signup_form.php?id=148

(敬請於各場次舉辦前兩天報名，以便統計人數)

